
TINGSTRUP SKOLE
Dagsorden - Skolebestyrelsesmøde
Dato: 23. april 2024
Kl.: 17.15 - 20.00 (der bestilles forplejning)
Sted: Brians kontor

Forældrevalgte: Lærke Kloster, Charlotte Borggaard Grønkjær, Michael Nørgaard, Morten Øland 
Frøkjær, Maria Nielsen, Christina Kanstrup Olman, Mads Blok.

Personalerepræsentanter: Henriette Toft Greve, Sigurd Emil Larsen 
Elevrådsrepræsentanter: Lauge Christensen, Thea Christoffersen 
Ledelse: Brian Kirk Nielsen, Lone Broe Christiansen

Afbud:
Referent: Lone Broe Christiansen
Ordstyrer: Charlotte

Dagsorden Referat
1. Tjek ind

Sang

Til punktet er afsat 10 min.
2. Punkter fra Elevrådet 

•

Til punktet er afsat 10 min.

Skolefest i overbygningen; eleverne var ikke 
begejstrede fordi der var for mange 
regler/styrede aktiviteter. Maske 
forventningen ikke var særlig optimistisk. 
Der var nogen der hyggede sig og det var 
også lærernes indtryk.
Der blev måske savnet et skuespil.

Flere er trætte af, at der ikke må spilles 
fodbold sidste skoledag. Beslutningen er at 
der spilles totalrundbold.

3. Orientering fra: 
Formanden:

•

Skoleledelsen:
•
•

Lærerne:
•

Til punktet er afsat 15 min.

Formand:
Skole og forældre lokalafdeling ahr 
siddet i møde med BFU
Kontakt fra Aarhus-afdeling - brev til 
politikere om økonomiske situation i 
lokalafdelinger.

Skoleledelse:
Fælles Ejendomsservice - vi glæder os 
til at den endelige fordeling kommer pc 
plads. Tingstrup Skole er heldig - men 
serviceniveauet er faldet. Flag ved 
konfirmationer vil ikke fremover være 
en opgave der bliver løst.
Udeområde ved SFO er der ønsker - 
hvem betaler helt/delvist.
Parkeringspladsen er en udfordring 
Skoleårets planlægning er i gang - 
ledelsen pusler.
Travlhed - elevopgaver og -sager der 
trækker; møder med eksterne, 
opfølgning, tilrettelæggelse mm.

Lærerne:



0. har været med i svømning - stor 
succes.
Sidste runde i Makerspace - flere og 
flere klasser bliver præsenteret for 
konceptet.
6. klasser bliver snart til 7. klasse.
7. klasse skal konfirmeres og det 
fylder.
8. klasse; tidligere elev der døde. Flere 
lærere og elever tager til bisættelse 
lørdag.
9. klasse trækker til kommende prøver 
og d. 25/4 bliver udtræksfagene 
offentliggjort.
Fagfordeling fylder hos lærerne.

4. Tingstrup Skole fremtid og 
værdiregelsæt
Hvad mangler for at få "Din skole" gjort 
færdig?
Hvordan får vi "Din skole" til at leve?

Til punktet er afsat 30 min.

Når vi når Folkeskolernes Dag (november) 
skal vi være på banen med "Din Skole".

Produktet er så færdigt at udvalget var klar til 
at få det på hjemmesiden.
Grafikken i konceptet er ens for alle 
folkeskoler i Thisted - det der ligger pt. er 
ikke særlig pænt.

Lyst, læring, fællesskab og udsyn er 
værdiregelsættet. Din Skole og Værdiregelsæt 
skal tale sammen, når det nu er det samme.

Der ligger et stort arbejde med at være åben 
og inkluderende i formuleringerne i Din Skole.

Værdiregelsættet skal leve også til 
forældremøderne, hvor det drøftes med 
forældre. Det skal leve på forskellige 
platforme og være synligt forskellige steder 
på skolen.

Ordensreglerne skal der kunne linkes til. Der 
skal kunne linkes til blandt andet principper.

Det anerkendende børnesyn (ny skuffe og 
gammel skuffe) bliver også vigtigt i Din Skole.

Din Skole drøftes med Jette (forvaltning) - 
ledelsen går i gang og kommer med forslag. 
Vi sætter en deadline i starten af august så 
det er med på alle forældremøder og så 
lærerne kan huske eleverne på, at det er 
sådan vi er og gør på Tingstrup Skole.

Der bør laves et overblik/oversigt over 
principper og politikker mm.

5. Den nye skolereform/aftale.
Hvad vil vi på Tingstrup Skole?

Til punktet er afsat 30 min.

Faktaark omdeles. Oversigt over hvad der 
kommer med den nye skolereform og hvornår 
det kommer. Der er ikke noget der spærrer i 
forhold til planlægning af det nye skoleår.
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Skolebestyrelsen ønsker at drøfte punkt 8: 
Mulighed for karakterer på 6. og 7. klassetrin. 
Der er bred enighed om at der ikke skal være 
karaktergivning allerede fra 6. klasse på 
Tingstrup.

Punkt 6: Afskaffelse af den obligatoriske 
projektopgave - drøftelse blandt lærerne. 
Skal der være større mulighed for at ikke alle 
gør det samme?

Punkt 10: Der er allerede arbejde i gang. 
Udvalg er nedsat i forhold til skole-hjem- 
samarbejde, hvor Aula er en del.

Punkt 13: Kompetenceudvikling for 
skolebestyrelserne er aftalt for BFU.

Der er ikke ild i noget - vi tager det stille og 
roligt.

6. Timefordelingsplan.

Til punktet er afsat 10 min.

Timetalsfordelingsplan omdeles.
Skolen kører videre med det vi kender. Der 
varsles med fag-ændringer fra 2025.

Eventuelt flytning af 1 lektion 
Håndværk/Design til svømning i 4. årgang. 
Der kan i princippet flyttes på timer undtagen 
dansk, matematik og historie.
Trivselstimerne kan være kunstige i 
overbygningen. I 4. årgang fungerer 
trivselstimerne godt.
Trivselstimer på skema sender signal om, at 
man prioriterer trivsel.

Lave undervisning der er sjov - inspiration fra 
erhverv, førstehjælpskursus for børn.
Der er mange tiltag i gang; samarbejde i 
udskolingen med ungdomsuddannelser, der 
laves pengeuge i matematik; der søges skabt 
lyst til læring.

Der arbejdes videre i nuværende 
timetalsfordeling.

7. Budget - genoptages.
Udarbejdelse af udtalelse fra bestyrelsen.

Til punktet er afsat 10 min.

Der er kæmpe forskel på økonomien på 
skolerne i Thisted.
Skolebestyrelserne i kommunen kan sikkert 
ikke blive enige og det kan være svært at sige 
man ikke kan få økonomien til at slå til på 
skolerne.

Der er stor bekymring for skolens økonomi i 
skolebestyrelsen.

8. Evaluering skole-hjem-samarbejdet
Nedsættelse af udvalg

Til punktet er afsat 30 min.

Skole-hjem-samtalerne fungerer bedst når 
både dansk og matematiklærer deltager. Det 
bør prioriteres.
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De elev-samtaler der ligger forud for skole
hjem-samtalerne fungerer godt. Eleven ved 
hvad der vil blive sagt. Elev-samtalerne skal 
afholdes relativt kort tid inden skole-hjem- 
samtalerne.

Tidsoptimering vil være godt.

Det er positivt når børnene er med. 
Anerkendelse og god oplevelse også for 
børnene.

For kort tid til samtalerne kan betyde at 
forældrenes taletid mindskes.

Opdelte skolehjemsamtaler (efterår og forår) 
har været fint. Ugeplan som køres i 4. årgang, 
tager brodden af skole-hjem-kontakt.

Manglende lektier gør, at forældre ikke har så 
god føling med elevernes faglige niveau.
Der er forskel på om det er elever fra 0.-6. 
klasse eller i overbygning - elever i 
overbygning har måske lidt mere arbejde end 
elever i indskoling og mellemtrin.

Forældre har behov for at blive betrygget i at 
eleverne klarer sig godt - har det godt. Er der 
faglige bekymringer, skal forældre inddrages 
(tidlig indsats).

Kommunikation på Aula - 
introduktion/undervisning til nye forældre. 
Hvornår skrives til forældre? Hvad skal Aula 
bruges til?

Lærerne mener at fremtiden er den 
elevstyrede samtale - det gør skole og hjem 
ligeværdige i elevens liv.
Lærerne ønsker fleksibilitet i samtalerne (der 
gives fx en pulje til samtalerne, som lærerne 
kan flekse i).
Eleverne skal have en god oplevelse.
Ønske om et princip for hvornår på dagen 
samtaler skal finde sted (ledelsen ønsker ikke 
samtaler efter kl. 17). Ønske om en retning 
for hvordan samtalerne skal foregå.

Eleverne fik i 9. årgang mulighed for selv at 
give input til, hvad de ønsker at blive bedre 
til.
Nogen forældre "gider" ikke Aula - der 
kommer for meget kommunikation.

Meddelelsesbogen spøger.

Udvalg: Lærke, Mads, Sigurd, Pernille, en fra 
mellemtrinnet, en fra ledelsen.
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9. Skolebestyrelsesvalg
Er vi klar til valgmødet den 25. april?

Til punktet er afsat 10 min.

Der er to der måske ønsker at stille op til 
valget.
Maria genopstiller ikke - resten gør.
Der opfordres til at nuværende bestyrelse 
møder op.

Torsdag 25/4 kl. 17.
Fra 25/4 til 6/5: opstilling af kandidater

10. Eventuelt og evaluering

Til punktet er afsat 5 min.

Kommunens kloge kvadratmeter:

Tandklinikken kunne anvendes som 
overbygningsrum. Elevrådet opfordres til at 
lave et skriv til kommunen om at bygningen 
fredes.

11. Ønsker til punkter til kommende 
møder
Principper for mobiltelefoner 
Årshjul/mødeplan bestyrelsen

Til punktet er afsat 5 min.

Maria Nielsen

Christina Olman

roe Christiansen, viceskoleleder
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